
PROTOKÓŁ NR 25/10
ze wspólnego posiedzenia

Komisji Mienia Komunalnego, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego,
Komisji Rozwoju Gospodarczego  i Budżetu.

Komisji Edukacji Kultury i Zdrowia 
 z dnia 22 kwietnia 2010 r. 

W  posiedzeniu  któremu  przewodniczył  Przewodniczący  Rady  Gminy  Godów  Antoni  Tomas 
udział  wzięli  członkowie  wszystkich  komisji  problemowych  Rady  Gminy.  Listy  obecności 
stanowią  załącznik nr 1,2 i 3 do protokołu.  

Ponadto spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli: 
1) Pan Mariusz Adamczyk -  Wójt Gminy Godów
2) Pan Andrzej Adamczyk - Z-ca Wójta Gminy Godów
3) Pani  Beata Kałusek  -  Skarbnik  Gminy
4) Pani Katarzyna Kubica - Kierownik Referatu Edukacji, Kultury i Zdrowia 
5) Pan Zbigniew Prucnal - Kierownik Referatu Budownictwa 

 i Gospodarki Komunalnej 
   

Prowadzący   Antoni Tomas o godzinie 15.00 otworzył wspólne posiedzenie Komisji Problemowych 
Rady  Gminy  Godów.  Po  powitaniu  oświadczył,  iż  zgodnie  z  listą  obecności  w  posiedzeniu 
uczestniczyło:7  członków  Komisji  Mienia  Komunalnego  (…),  9  członków  Komisji  Edukacji 
Kultury  i  Zdrowia  oraz  8  członków  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Budżetu,  co  stanowi 
kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.
Prowadzący wspólne posiedzenie poinformował, że radni przed posiedzeniem Komisji otrzymali 
projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok, w związku z tym zwrócił się z 
prośbą o włączenie projektu uchwały   jako pkt. 2 ust. 7  dzisiejszego posiedzenia komisji.

Przedstawił porządek obrad wspólnego posiedzenia komisji wraz z wprowadzoną zmianą: 

1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2009 rok.
2. Wyrażenie opinii do projektów uchwał  będących tematem obrad XXXIX sesji Rady

 Gminy:
1) projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia/nieudzielenia  Wójtowi  Gminy  Godów 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Godów za 2009 rok 
2) projekt  uchwały  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdań  finansowych  za  2009  rok 

instytucji kultury, dla których Gmina Godów jest organizatorem.
3) projekt uchwały w sprawie udzielenia rozmiaru zniżki tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin dla nauczycieli,  którym powierzono stanowiska kierownicze, a także 
nauczycieli  którym powierzono obowiązki  kierownicze  w zastępstwie  w placówkach 
oświatowych dla których Gmina Godów jest organem prowadzącym.

4) projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w  sprawie  regulaminu  wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych dla których Gmina Godów jest 
organem prowadzącym.

5) projekt  uchwały w sprawie upoważnienia  kierownika ośrodka pomocy społecznej  do 
prowadzenia postępowania w sprawach z zakresu pomocy materialnej dla uczniów.  

6) projekt  uchwały  w sprawie  zasad  i  trybu  udzielania  dotacji  dla  osób fizycznych  ze 
środków budżetu Gminy Godów pochodzących z wpływów z tytułu opłat za korzystanie 
ze  środowiska  i  administracyjnych  kar  pieniężnych  za  przekroczenia  lub  naruszenia 
wymogów korzystania ze środowiska.  
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7) projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 
3. Sprawy bieżące.

Porządek został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.1
Pani Beata Kałusek-  Skarbnik Gminy wyjaśniła, że na przestrzeni roku budżetowego uchwałami 
Rady Gminy oraz zarządzeniami Wójta Gminy dokonano zmian w budżecie gminy, zwiększając 
plan  dochodów  o  kwotę  4.824.704,02  zł.,  do  wysokości  27.619.070,02  zł  .  plan  ten  został 
zrealizowany w wysokości 26.843.175,47 zł., tj.97,19%. Plan wydatków został zwiększony o kwotę 
2.648.012,08 zł do kwoty 33.489.475,08 zł., plan został zrealizowany w wysokości 83,53% tj. w 
kwocie 27.975.134,35 zł. 
Wydatki majątkowe wyniosły 7.349.346,32 zł., co daje 26,27% wydatków ogółem .
Wydatki  bieżące  wynosiły  zatem 20.625,788,03 zł.,  co daje  73,73% wydatków ogółem,  w tym 
kwota  odsetek  od  zaciągnięcia  pożyczek  z  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i 
Gospodarki Wodnej  wynosi 8.654,03 zł.
Na koniec roku wynik finansowy budżetu jest ujemny i wynosi – 1.131,958,88 zł 
Ujemny wynik został pokryty nadwyżką z lat ubiegłych oraz przychodami budżetu. 
Do  dyspozycji Rady gminy pozostała nadwyżka z lat ubiegłych w kwocie 631.992,31 zł. 
Przychody budżetu 2009 roku stanowią pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w kwocie 654.689,03 zł. 
Zadłużenie  gminy  na  koniec  roku  stanowi  kwotę  –  587.052,03  z  tytułu  pożyczek 
długoterminowych  zaciągniętych w WFOŚiGW w Katowicach na zadania :

– Termomodernizacja  Szkoły  Podstawowej  w  Skrzyszowie  –  kwota  pozostała  do  spłaty 
60.000,- zł.

– Termomodernizacja wraz z modernizacją systemu grzewczego budynku przy ul. 1 Maja 18a 
w Godowie ( Figloraj)  – kwota pozostała do spłaty 241.400,-0

– Ograniczenie niskiej emisji dla Gminy Gosów w 2009 roku – II etap – kwota pozostała do 
spłaty  171.162,03.

– Termomodernizacja budynku usługowego przy ulicy 1 Maja 146 w Godowie (  Figloraj) 
– 114.490 zł.

Prowadzący wspólne posiedzenie komisji poprosił o dyskusję na temat otrzymanego  sprawozdania 
z wykonania  budżetu gminy za 2009 rok.
 
Radny Stanisław Tatarczyk zapytał, czy zaciągnięta pożyczka na termomodernizację budynku SP 
w Skrzyszowie oraz budynku w Godowie (Figloraj)   została  spłacona w co najmniej  50% i  w 
związku  z  tym  można  ubiegać  się  o  umoczenie  zaciągniętej  pożyczki  z  WFOŚiGW  w 
Katowicach ?.

Pani  Skarbnik  wyjaśniła,  że  termomodernizacja  szkoły  w  Skrzyszowie  została  zakończona, 
spłacono pożyczkę  w wysokości  60 tyś  zł,  więc w tym wypadku pułap 50% zadłużenia  został 
przekroczony,  ale  ze  względu  na  niewykonanie  przez  firmę  prac  remontowych  w  określonym 
terminie,  gmina  nie  uzyska  umorzenia  zaciągniętej  pożyczki.  Natomiast  w  najbliższym  czasie 
zostanie  spłacona  pożyczka  w  wysokości  50%,  zaciągnięta  na  wykonanie  termomodernizacji 
budynku usługowego w Godowie (Figloraj),  w związku z tym po przekroczeniu pułapu 50% gmina 
będzie ubiegać się o umorzenie zaciągniętej pożyczki. 

Więcej pytań i dyskusji w tym temacie nie było.
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Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu w obecności  8 członków komisji  jednogłośnie 
wyraziła pozytywną opinię w sprawie przedłożonego sprawozdania z wykonania budżetu 

gminy za 2009 rok. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

Ad.2
Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu Stanisław Tatarczyk przedstawił :

1) projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Wójtowi  Gminy  Godów  absolutorium  z  tytułu  
wykonania budżetu Gminy Godów za 2009 rok -  załącznik nr 5  do protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Eugeniusz Tomas poinformował, że na posiedzeniu w dniu 
23 marca 2010 roku, Komisja pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu gminy 
za 2009 roku. Wobec powyższego  opinia  Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu gminy za 
2009 rok oraz uchwała  w sprawie wniosku o udzielenie  absolutorium Wójtowi Gminy Godów 
została  przesłana  do  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Katowicach,  która  pozytywnie 
zaopiniowała wniosek Komisji Rewizyjnej.
  

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu w obecności  8 członków komisji jednogłośnie 
pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały.   

ponadto 
Komisja Mienia Komunalnego Ochrony Środowiska (...) oraz Komisja Edukacji Kultury i Zdrowia 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony  projekt uchwały.  

Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury i Zdrowia – Stanisław Palowski przedstawił: 

2) projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych za 2009 rok instytucji  
kultury, dla których Gmina Godów jest organizatorem -  załącznik nr 6  do protokołu. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że analizy sprawozdań finansowych za 2009 r. Gminnej 
Biblioteki Publicznej w Gołkowicach i Gminnego Centrum Kultury, Sportu i Turystyki w Godowie 
dokonano na posiedzeniu w dniu w dniu 19 kwietnia 2010r. Wyjaśnień udzielały Pani  Bożena 
Holesz Dyrektor Gminnej Biblioteki Publicznej w Gołkowicach oraz Pani Tatiana Stopyra Dyrektor 
Gminnego Centrum Kultury,  Sportu i Turystyki  w Godowie. Komisja jednogłośnie,  pozytywnie 
zaopiniowała sprawozdania finansowe za 2009 r. instytucji kultury.  

Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia w obecności  9 członków komisji jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

ponadto 
Komisja Mienia Komunalnego Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisja 
Rozwoju Gospodarczego  i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały.  

3) projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  rozmiaru  zniżki  tygodniowego  obowiązkowego 
wymiaru  godzin  dla  nauczycieli,  którym  powierzono  stanowiska  kierownicze,  a  także 
nauczycieli  którym  powierzono  obowiązki  kierownicze  w  zastępstwie  w  placówkach 
oświatowych dla których Gmina Godów jest organem prowadzącym -  załącznik nr 7  do 
protokołu. 

Kierownik Referatu Edukacji Kultury i Zdrowia  Pani Katarzyna Kubica wyjaśniła, że dokonano 
podsumowania  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  za  2009  rok  i  okazało  się,  że  średnie 
wynagrodzenie  nauczycieli,  które  miało  zostać  osiągnięte  w  tym  roku  porównując  ze  średnim 
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wynagrodzeniem z roku ubiegłego uległo znacznej zmianie. 
Przedstawiła wzrost wynagrodzenia nauczycieli wg. grup awansu zawodowego : 

– nauczyciel stażysta o – 126,- zł.,
– nauczyciel kontraktowy o– 140 ,- zł,
– nauczyciel mianowany o – 182,- zł,
– nauczycie dyplomowany o  - 232,- zł

powyższe zmiany  muszą zostać wprowadzone jeszcze w tym roku. 

W  opracowanym  regulaminie  wynagradzania  podwyższono  dodatek  motywacyjny  o  1%  tzn. 
podwyższono określoną pulę środków finansowych z 5% do 6%. Mimo wzrostu procentowego i tak 
w  budżecie  gminy  zabraknie  środków  finansowych  na  wypłatę  wynagrodzeń  dla  nauczycieli 
określonych grup awansu zawodowego tj,  stażysty, kontraktowego i dyplomowanego. Wyliczenia 
dokonano na podstawie  wynagrodzeń osiągniętych  w roku 2009 r. w odniesieniu do liczby etatów 
i  wynagrodzenia   jakie  dany  nauczyciel  powinien  osiągnąć  2010  roku.  Aby  nie  dokonywać 
drastycznych  zmian  w regulaminie  wynagradzania,  ponieważ  będzie  to  skutkowało większymi 
wydatkami finansowymi, których nie zaplanowano nie budżecie gminy. Z poczynionych wyliczeń 
można  stwierdzić,  które  placówki  osiągają  najniższe  średnie.  W związku  z  tym przedstawiony 
projekt  uchwały  daje  pewne  skutki  i  rozwiązania  finansowe  poprzez  dokonanie  zniżek  godzin 
dydaktyczno wychowawczych realizowanych przez  dyrektorów placówek oświatowych.
Ponadto  nauczycielom,  którym  powierzono  stanowiska  kierownicze  mogą  być  przydzielone 
godziny  ponadwymiarowe w następującej wysokości:

– dyrektor szkoły podstawowej  i zespołu - nie więcej niż 3 godziny tygodniowo,
– wicedyrektor zespołu - nie więcej niż 4 godziny tygodniowo,
– dyrektor przedszkola - nie więcej niż 2 godziny tygodniowo 

Określony  wymiar  godzin  przysługuje  również  nauczycielom,  którym  powierzono  obowiązki 
kierownicze w zastępstwie nauczycieli.   
Powyższe zasady określone w uchwale maja moc obowiązująca od 1 września 2010 roku. 

Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia w obecności  9 członków komisji jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

ponadto 
Komisja Mienia Komunalnego Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisja 
Rozwoju Gospodarczego  i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 
4) projekt   uchwały  w  sprawie   zmiany  uchwały  w  sprawie  regulaminu  wynagradzania  

nauczycieli  zatrudnionych  w  placówkach  oświatowych  dla  których  Gmina  Godów  jest  
organem prowadzącym -  załącznik nr 8  do protokołu. 

Pani Kierownik wyjaśniła, że do uchwały podjętej na sesji rady gminy w dniu 30 listopada 2009 r. 
w sprawie  regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych dla 
których Gmina Godów jest organem prowadzącym, proponuje się wniesienie pewnych poprawek, 
które przedstawiają się następująco:  

– było 
w uzasadnionych wypadkach maksymalna wysokość dodatku motywacyjnego dla dyrektora 
może być podwyższenia do 20% otrzymanego wynagrodzenia zasadniczego  określonego w 
rozporządzeniu.

– po wprowadzeniu zmian :
dyrektor  może  otrzymać  dodatek  motywacyjny  w  wysokości  do  20%  otrzymanego 
wynagrodzenia zasadniczego określonego dla poszczególnych stopni awansu zawodowego 
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w rozporządzeniu.
– było

w uzasadnionych przypadkach maksymalna wysokość dodatku motywacyjnego może być 
podwyższona  do  11%  otrzymanego  wynagrodzenia  zasadniczego  określonego  dla 
poszczególnych  stopni  awansu  zawodowego  w  rozporządzeniu,  z  tym  że  w  ogólnym 
rozliczeniu w danej szkole nie może przekroczyć ….

– po wprowadzeniu zmian 
nauczyciel  może  otrzymać  dodatek  motywacyjny  w wysokości  do 11% otrzymywanego 
wynagrodzenia zasadniczego określonego dla poszczególnych stopni awansu zawodowego 
w rozporządzeniu. 

Prowadzący wspólne posiedzenie  komisji  zapytał,  czy gmina jako organ prowadzący  placówki 
oświatowe ma wpływ na zatrudnianie pracowników w tych jednostkach ?

Pani Kierownik wyjaśniła, że takie kompetencje posiada wyłącznie dyrektor danej jednostki, a te 
uprawnienia wynikają wprost z ustawy o systemie oświaty. 

Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia w obecności  9 członków komisji jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

ponadto 
Komisja Mienia Komunalnego Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisja 
Rozwoju Gospodarczego  i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

5) projekt projekt uchwały w sprawie upoważnienia kierownika ośrodka pomocy społecznej do  
prowadzenia  postępowania  w  sprawach  z  zakresu  pomocy  materialnej  dla  uczniów  -  
załącznik nr 9  do protokołu. 

Pani Kierownik wyjaśniła, że w styczniu 2010 roku została podpisana  ustawa o zmianie ustawy o 
systemie oświaty,  na podstawie której rada gminy może upoważnić kierownika ośrodka pomocy 
społecznej do prowadzenia postępowania w sprawach zakresu świadczeń pomocy społecznej. 
Podkreśliła, że z dotychczasowego doświadczenia wynika, że większość tych osób to klienci OPS i 
korzystają  z tej formy pomocy materialnej. Są to osoby pobierające różnego rodzaju świadczenia 
wynikające z ustawy o pomocy społecznej, świadczenia rodzinne czy alimentacyjne.  Przekazanie 
do ośrodka pomocy społecznej spraw związanych z udziałem pomocy materialnej w charakterze 
socjalnym dla uczniów ma na celu ułatwienie wnioskodawcom korzystania z tej formy pomocy. 
Rozwiązanie  to  umożliwi  również  lepsze  wykorzystanie  przyznanej  pomocy,  gdyż  pracownicy 
socjalni  ośrodka  posiadają  większą  znajomość  środowiska,  szczególnie  rodzin  zagrożonych  np. 
narkomanią,  alkoholizmem,  patologia  społeczną.  Podkreśliła,  że takie  upoważnienie  w znacznej 
mierze  ułatwi  procedurę  rozpatrywania  wniosków  przez  osoby  ubiegające  się  o  pozyskanie 
stypendium szkolnego oraz wydawanie decyzji administracyjnych w tym zakresie.

Komisja Edukacji, Kultury i Zdrowia w obecności 9 członków komisji jednogłośnie 
pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

ponadto 
Komisja Mienia Komunalnego Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisja 
Rozwoju Gospodarczego  i Budżetu pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały. 

 
Przewodniczący Komisji Mienia Komunalnego Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego 
-Krzysztof Kubica przedstawił: 
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6) projekt projekt uchwały w sprawie zasad i trybu udzielania dotacji dla osób fizycznych ze  
środków budżetu Gminy Godów pochodzących z wpływów z tytułu opłat za korzystanie ze  
środowiska i administracyjnych kar pieniężnych za przekroczenia lub naruszenia wymogów 
korzystania ze środowiska -  załącznik nr 10  do protokołu. .

Pani Skarbnik wyjaśniła, że projekt uchwały został przygotowany po to, aby osoby fizyczne mogły 
nadal korzystać ze środków  z WFOŚiGW w Katowicach i dalej  kontynuować rozpoczęte tematy. 
Na realizację  zadań takich  jak:  niska emisja  i  utylizacja  azbestu  środki przekazywane będą w 
formie dotacji,w związku z tym  z  osobą fizyczną  musi zostać podpisana umowa. Taka forma 
przekazywania środków jet bardzo korzystna dla osób fizycznych, ponieważ z udzielonej dotacji 
nie jest naliczany podatek. 

Pan Wójt w uzupełnieniu dodał, że  Gminny Fundusz Ochrony Środowiska został zlikwidowany. 
Nadzór Prawny Wojewody stoi na stanowisku, że osobom fizycznym można udzielać dotacji pod 
warunkiem, że z taka forma pomocy będzie skierowana do ogółu społeczeństwa. Takie stanowisko 
zostało wypracowane przez Nadzór Prawny Wojewody w Katowicach i przekazane do wiadomości 
w dniu narady, ale to nie znaczy, że nie  może ulec zamianie, ponieważ w większości Województw 
Nadzór Prawny Wojewody wypracował odmienne stanowisko.  

Radny Tomasz Nawrat zapytał czy określone w uchwale zasady udzielania dotacje obejmują kwotę 
w wysokości 1.500 zł na wymianę pieca c.o.? 

Pan Wójt wyjaśnił, że po likwidacji Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska zadania, które były 
realizowane z ramach tego funduszu nie mogą być  dalej  realizowane.  Natomiast  przedstawiony 
projekt  uchwały  określa udzielanie  dotacji  z budżetu gminy na zadania  realizowane z zakresu 
ochrony środowiska na :

– realizację Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy Godów w 2010 roku,
– usuwanie oraz transport i unieszkodliwienie materiałów budowlanych zawierających azbest 

z  budynków  mieszkalnych,  gospodarczych  i  innych  będących  w  użytkowaniu  osób 
fizycznych  na terenie gminy.  

Komisja Mienia Komunalnego Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa Publicznego w 
obecności 7 członków komisji jednogłośnie pozytywnie  zaopiniowała przedstawiony projekt 

uchwały.   
ponadto 

Komisja Rozwoju Gospodarczego  i Budżetu oraz  Komisja Edukacji Kultury i Zdrowia 
pozytywnie zaopiniowały przedstawiony  projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – Stanisław Tatarczyk przedstawił :

– projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok -  załącznik nr 11 do  
protokołu..

Pan  Wójt  wyjaśnił,  że  dla  całej  gminy  planuje  się  sporządzić  plan  zagospodarowania 
przestrzennego gminy i na jego wykonanie ogłosić jeden ogólny przetarg, nie tak jak wcześniej 
planowano,  że  w  pierwszej  kolejności  zostanie  ogłoszony  przetarg  na  wykonanie  planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy dla sołectwa Skrzyszów i Łaziska.  

Pani Skarbnik w uzupełnieniu dodała, że środki w wysokości 150 tyś zł zostały przeniesione:
– z działu 600 rozdział 60016 - drogi publiczne ( budowa drogi do strefy)
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 i przeniesione: 
– do działu 710 rozdział 71004 - plany zagospodarowania przestrzennego  

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu w obecności  8 członków komisji jednogłośnie 
pozytywnie  zaopiniowała projekt uchwały.   

ponadto 
Komisja Mienia Komunalnego Ochrony Środowiska (...) oraz Komisja Edukacji Kultury i Zdrowia 

pozytywnie zaopiniowały przedstawiony  projekt uchwały. 

Ad. 3
Przewodniczący  Komisja  Mienia  Komunalnego  Ochrony  Środowiska  (...)   przedstawił  pismo 
skierowane na posiedzenie Komisji w celu jego zaopiniowania :
 

– pismo  z  dnia  15.10.2009  r.  Państwa  AiK.Ch  (….......)w  sprawie  wyrażenia  zgody  na 
sprzedaż  terenu  gminnego   w  Gołkowicach   przy  ulicy  1  Maja  parcela  nr  508/186  -  
załącznik nr 12  do protokołu. 

Przewodniczący  poinformował,  że  powyższe  pismo  było  przedmiotem  obrad  wcześniejszego 
posiedzenia Komisji Mienia Komunalnego (…). Komisja wydała opinię negatywną, ale  mimo to 
Państwo Chmiel ponownie zwracają się z prośbą o rozpatrzenie powyższej sprawy.

Radny  Jan  Szczeponek  –  działka  Państwa  Chmiel  znajduje  się  obok  działki  będącej  mieniem 
komunalnym gminy, na której prowadzona jest działalność gospodarcza, więc jest zdania, że gmina 
nie powinna zbywać terenów, które w przyszłości mogą być dla gminy przydatne. 

Pan Wójt poparł powyższą wypowiedź radnego Szczeponka, ponadto podkreślił, że Gmina powinna 
nabywać tereny, a zwłaszcza takie, które sąsiadują z terenem gminnym zabudowanym. Podkreślił, 
że  jest  przeciwny  sprzedaży  tej  działki,  ponieważ  na  działce  prowadzona  jest  działalność 
gospodarcza  „bar”  i  po  zbyciu  części  tego  terenu  w  przyszłości  może  stanowić  bardzo  duży 
problem, bliskiego sąsiedztwa z istniejącym barem. 
Państwo Chmiel posiadają zgodę  na przejazd  przez działkę gminną  do swojej posesji. 
 
Stanowisko komisji: 
Powyższy  temat  zostanie  rozeznany  na  wyjazdowym  posiedzeniu  Komisji,  które   planuje  się 
w maju br. 

 Komisja w obecności  7 radnych jednogłośnie  wyraziła powyższe stanowisko. 

Pan Wójt poinformował, że :
– w dniu 19 kwietnia br. został podpisany akt notarialny  na przejęcie na mienie komunalne 

gminy   ~41 ha terenu zwałowiska w  Skrzyszowie,
– w dniu dzisiejszym została podpisana umowa na zakup terenu obok Urzędu Gminy od Pana 

Franicy, 
– podpisano  akt  notarialny  na  zakup  budynku  w  Łaziskach  obok  szkoły.  Po  dokonaniu 

rozbiórki starego  budynku, teren zostanie przeznaczony na budowę parkingu. 

Ponadto poinformował,  że  odbyło  się  spotkanie  z  GDDKiA w sprawie  budowy autostrady  na 
terenie naszej gminy. Otrzymaliśmy informację, że na budowę autostrady,  której trasa przebiega 
przez teren naszej gminy wpłynęło 19 ofert  w tym między innymi  ofertę złożyła  firma Alpine- 
Austria, ale nie jest to ta sama firma, która zajmowała się budową autostrady na tym odcinku. W 
najbliższym  czasie  odbędzie  się  analiza  złożonych  ofert.  Podpisanie  umowy przewiduje  się  na 
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miesiąc sierpień - wrzesień, przekazanie placu budowy miesiąc wrzesień -październik br.

Wg  wcześniej  poczynionych  ustaleń  Firma  Alpine  na  terenie  zwałowiska  wyrówna  teren 
składowaną  ziemią. Wstępnie przygotuje teren pod budowę obiektu sportowego, ale nie w formie 
wstępnie ustalonej tzn. zagłębienie częściowo pozostanie, ale na większym obszarze. Ponadto ten 
teren zostanie pokryty warstwą humusu.   

Zostanie przeprowadzony remont cząstkowy ulicy Dębowej i Olszyńskiej, natomiast  zgodnie ze 
spisaną notatką służbową  generalny remont tych ulic zostanie wykonany po zakończeniu budowy 
autostrady przez kolejnego wykonawcę. 

Ze Starostą  Powiatu Wodzisławskiego wystąpiono do Firmy Alpine o wykonanie inwentaryzacji 
dróg  powiatowych przeznaczonych do remontu na terenie naszej gminy. 
Ponadto wspólnie uzgodniono, że powiat wystąpi do Firmy Alpine o odszkodowanie za zniszczenia 
powstałe podczas budowy autostrady A-1  na ul. 1 Maja w Godowie i Skrzyszowie  (odcinek drogi 
remontowany  przez  gminę  w  ramach  projektu  RPO)  oraz  za  powstałe  zniszczenia  na 
ul.  Powstańców  Śl.  w  Łaziskach  (odcinek   zaplanowany  do  remontu  przez  powiat  w  ramach 
projektu RPO  w latach 2011-2012   ). Otrzymane odszkodowanie zostanie przeznaczone na remont 
ul.1  Maja w Skrzyszowie  

Radny Michał Ambroziak – budowa kanalizacji została kończona, zapytał czy mieszkańcy mogą 
dokonywać podłączeń swoich nieruchomości do głównego ciągu sieci kanalizacyjnej? 

Radny Stanisław Tatarczyk wyjaśnił, że budowa kanalizacji została zakończona. W  Skrzyszowie 
można  dokonywać  podłączeń,  poza  odcinkiem  ~80  m,  który  przechodzi  przez  posesję  Pana 
Holesza.  W najbliższym  czasie  odbędzie  się  kolejne  spotkanie  Pana  Holesza  z  udziałem Pana 
Zamarskiego  oraz  innych  osób  w  celu  dokonania  uzgodnień  i  włączenia  tego  odcinka  do 
możliwości  dokonywania podłączeń .  
Ponadto kanalizacja na terenie  Godowa ,Gołkowice, Skrbeńska i Łaziska na niektórych odcinkach 
nie jest jeszcze gotowa do dokonywania podłączeń. 

Prowadzący wspólne posiedzenie komisji poinformował, że w dniu 27 maja br. w Ośrodku Kultury 
w Gołkowicach odbędzie się uroczysta sesja RG z okazji 20-lecia powstania samorządu. Na sesję 
zaproszono osoby, które w tym okresie brały udział w tworzeniu samorządu lokalnego.  
Kolejna sesja RG odbędzie się w dniu 1 czerwca br. w Zespole Szkół w Skrzyszowie.   

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia, prowadzący obrady Antoni Tomas o godz. 1645  zamknął 
wspólne  posiedzenie Komisji problemowych Rady Gminy Godów.    

               Prowadzący obrady

                            (-) Antoni Tomas
                             Przewodniczący Rady Gminy 

          

  

Posiedzenie protokółowała:
S.Opas
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